

# MEDIPHOT

## X-RAY PROTECTION APPAREL RÖNTGEN-STRAHLENSCHUTZ

MAXIMUM PROTECTION  
HIGH COMFORT  
CONVENIENCE  
LIGHT WEIGHT  
QUALITY



MAXIMALER SCHUTZ  
GEGEN STRAHLUNG  
HOHER TRAGEKOMFORT  
LEICHT AN- UND ABZULEGEN  
LEICHTGEWICHTIG

Incorporates high quality lead vinyl which undergoes rigorous x-ray inspection prior to use. Our lead vinyl is the lightest in weight for a given lead equivalence.

**All items can also be supplied in any special size, lead equivalence or design.**

Verwendung von Blei-Vinyl höchster, geprüfter Qualität bei minimalem Gewicht bezogen auf den Bleigleichwert.

**Sonderanfertigungen mit individuellen Maßen,  
Design und Bleigleichwerten auf Wunsch.**

**COLENTA Labortechnik  
GmbH & Co. KG**  
Neunkirchner Strasse 117  
A-2700 Wiener Neustadt  
Austria  
Tel.: +43/2622/28 311-0  
Fax: +43/2622/28 311-7  
e-mail: office@colenta.at

**ACI – ART COLENTA  
International Ltd.**  
Forge Close, Little End Road,  
Eaton Socon,  
CAMBRIDGESHIRE PE 19 3JH, UK  
Tel.: +44/1480/21 11 18  
Fax: +44/1480/21 52 36  
e-mail: aci@patflaherty.com

**More info regarding COLENTA Medical Product Line  
see <http://www.colenta.at>**

# MEDIPHOT

## SINGLE SIDED COAT APRONS – MANTELSCHÜRZEN

**MEDIPHOT Coat Aprons** are designed for maximum comfort and complete freedom of movement. Use of shoulder pads allow even distribution of apron weight. They can easily be worn for prolonged periods.

**MEDIPHOT Mantelschürzen** ermöglichen größte Bewegungsfreiheit und Tragekomfort. Schulterpolster gewährleisten gleichmäßige Gewichtsverteilung des Schützengewichts – geeignet für längeres Tragen.

The criss-cross straps with velcro fastening make the apron easy to wear or remove. The criss-cross straps are also available with lead vinyl.

Die gekreuzten Träger mit Klettverschluss vorne ermöglichen bequemes Tragen sowie An- und Ablegen der Schürzen. Die Träger sind auf Wunsch in Bleivinylausführung lieferbar.



# MEDIPHOT

## DOUBLE SIDED COAT APRONS – DOPPEL-MANTELSCHÜRZEN

**MEDIPHOT Double-sided Aprons** allow complete protection for the front and back of the user during special procedure examinations.

**MEDIPHOT Doppel-Mantelschürzen** schützen Vorder- und Rückseite während Kardiologie- und Endoskopieuntersuchungen.

Sizes/Größen	Length/Länge		Width/Breite		User's Height/Körpergröße	
<b>Regular</b>	39,4 inch	100 cm	23,6 inch	60 cm	61 – 65 inch	155 – 165 cm
<b>Medium</b>	43,3 inch	110 cm	23,6 inch	60 cm	65 – 69 inch	165 – 175 cm
<b>Long/Lang</b>	47,3 inch	120 cm	23,6 inch	60 cm	above 69 inch	über 175 cm
<b>Short/Kurz</b>	35,4 inch	90 cm	23,6 inch	60 cm	up to 61 inch	bis zu 155 cm

# MEDIPHOT

## THYROID SHIELD THYROID HALSKRAUSE

Allows optimum **protection of thyroid area**. Collar is adjustable to any neck size due to velcro closure.

Für optimalen **Thyroidschutz**. Durch Klettverschluss kann die Halskrause an jede Halsweite angepasst werden.



# MEDIPHOT

## DENTAL APRON DENTAL SCHÜRZE

Easy velcro opening for maximum comfort. Incorporates **extra protection with a thyroid collar**. Once size fits all.

Klettverschluss ermöglicht leichtes An- und Ablegen der Dental Schürze. Mit integrierter Thyroid-Halskrause. Eine Universalgröße.



# MEDIPHOT

## SKIRT + VEST – ROCK + WESTE



The **Vest** incorporates all elements of our MEDIPHOT Coat Aprons with velcro fastening in the front. The **Skirt** is conveniently styled and overlaps on skirt front for double lead equivalence in critical areas.

**Weste** mit allen Vorzügen der MEDIPHOT Mantelschürzen, mit Klettverschluss vorne. Der Rock ist bequem geschnitten und überlappt auf der Vorderseite, um empfindliche Körperteile durch doppelten Bleigleichwert besonders zu schützen.

	Sizes Größen	Length Länge	Girth Umfang	User's Height Körpergröße
Skirt Rock	Regular Normal	23,6 inch 60 cm	47,3 inch 120 cm	up to 69 inch bis zu 175 cm
	Long Lang	27,6 inch 70 cm	47,3 inch 120 cm	above 69 inch über 175 cm
Vest Weste	Regular Normal	27,6 inch 70 cm	47,3 inch 120 cm	up to 69 inch bis zu 175 cm
	Long Lang	31,5 inch 80 cm	47,3 inch 120 cm	above 69 inch über 175 cm

# MEDIPHOT

## MINI APRONS – MINI SCHÜRZEN

For **protection of general** areas during radiography and fluoroscopy of **thorax** and **upper abdomen**. Also useful for protection of patient from scattered radiation. To be used also for gonad/ovarian protection.

Zum Schutz von kritischen Zonen während fluorographischen Thorax- und Abdomenuntersuchungen. Einsetzbar als Schutz des Patienten gegen Streustrahlung sowie zur Abschirmung der Gonaden/Ovarien.

Sizes Größen	Length Länge	Width Breite
Adult Erwachsener	15,8 inch 40 cm	15,8 inch 40 cm
Child Kind	11,8 inch 30 cm	11,8 inch 30 cm



# MEDIPHOT

## PROTECTION (SURGICAL) GLOVES RÖNTGEN-SCHUTZHANDSCHUHE

Gloves are made with seamless injection molding, extremely flexible. Outer cover in high quality PU-leather. Entire assembly can be opened and refitted by user for periodic inspection of any pinholes or damage to gloves, one size fits all.

Blei-Innenhandschuh nahtlos in einem Stück, mit herausnehmbarem, hautfreundlichem Innenfutter. Außenhandschuh aus hochqualitativem PU-Leder. Innenhandschuh mit Klettband im Außen-PU-Handschuh fixierbar. Eine Universalgröße.

Surgical protection gloves – same material used as for MEDIPHOT coat aprons. One size fits all.

Chirurgische Schutzhandschuhe – gleiches Material wie in Verwendung für MEDIPHOT Mantelschürzen. Universalgröße



# MEDIPHOT

## X-RAY GOGGLE SCHUTZBRILLE

For protection of eyes against scattered radiation. Designed to be worn over existing glasses or directly. Lead equivalence: 0,75 mm Pb

Zum Schutz der Augen gegen Streustrahlung, kann auch über Brillen getragen werden. Bleigleichwert: 0,75 mm



# MEDIPHOT

## GONAD SHIELDS GONADEN SCHUTZ

To protect male genital area with self application. Gonadenschutz zum Selbstanlegen.

Adult (approx.)	6,1 x 4,7 x 3,5 inch
Erwachsene	15,5 x 12,0 x 9,0 cm
Child (approx.)	4,3 x 3,5 x 2,6 inch
Kind	11,0 x 9,0 x 6,5 cm



# MEDIPHOT

## OVARIAN SHIELDS OVARIENSCHUTZ

To protect female genital area. Size of shield can be adjustad in a fanlike way to fit exact pelvis area. Ovarienschutz, Abdeckfläche fächerförmig einstellbar.

Adult (approx.)	4,7 inch	Child (approx.)	2,8 inch
Erwachsene	12 cm	Kind	7 cm

